

Yanzhao Zhang 张延昭

Yanzhao Zhang, a national first-class artist, member of the China Artists Association, and executive director of the Beijing Academy of China Contemporary Xieyioil Painting . He studied at the Central Academy of Fine Arts. In 2009, the work 'Rural Elections' won the bronze award at the 11th National Exhibition of Fine Art. In 2008, his work Home sisters won the Excellence Award of the Third National Youth Exhibition of Fine Art. In 2007, the work 'Camel Flying Tigers in Yunnan' won a silver award at the '80th Anniversary National Art Exhibition of the Founding of the Army'. In 2006, the work 'Hometown' won a gold medal at the 'China Hundred Realistic Paintings Exhibition in Jinling'. The 2004 work 'May Day Group Photo' was selected for the 10th National Exhibition of Fine Art. In 2002, the work 'Lunch Together' won the Silver Award at the 10th Military Art Exhibition.

张延昭,国家一级美术师,中国美术家协会会员,北京当代中国写意油画院常务理事。曾就读于中央美术学院。 2009年作品《乡村选举》获"第十一届全国美展"铜奖。2008年作品《家乡姐妹》获"第三届全国青年美展"优秀奖。 2007年作品《驼峰飞虎队在云南》参加"建军 80周年全国美术作品展"获银奖。2006年作品《老乡》参加"中国 百家金陵写实大展"获金奖。2004年作品《五一节合影》入选"第十届全国美展"。2002年作品《共进午餐》获"第 十届全军美术作品展览"银奖。



Female College Students 女大学生 Oil on Canvas 油画 80cm x 80cm 2023



New York Artists 纽约艺术家 Oil on Canvas 油画 60cm x 60cm 2023



Painter Nestor 画家奈斯特 Oil on Canvas 油画 30cm x 40cm 2023



American Youth 美国青年 Oil on Canvas 油画 60cm x 60cm 2023